
S SEJE OBČINSKE KONFERENCE SZDL

Denar za zaklonišča preusmeriti v gospodarstvo
Na programski seji občinske konference SZDL, ki je bila 22. novembra, so

bila največ pozornosti deležna Programska izhiodišča za delo občinske organi-
zacije socialistične zveze v prihodnjih dveb lietih. Bilo je mnogo razmišljanj
o položaju in organiziranosti socialistične zzveze v prihodnjem pluralnem
obdobju, v katerega vstopamo. Seveda tudi niekaj spopadov z železno misel-
nostjo minulega obdobja, kar ni nič nepričakoivanega, saj ona ni suknjič, ki bi
ga kratkomalo odložili s pomladjo. Dosedanjc; delo socialistične zveze je bilo
dobro ocenjeno.

Ra?prave )L bilo obilo, kratko pov-
zemamo pa Je razpravo Poldeta
Mačka, predsednika občinske organj-
zacijc Zveze borcev, ki je v uvodu
prisotne obvestil, da je njihova organi-
zacija (od včeraj) samostojna. Povedal
je, da se borci s programom
socialistične zveze strinjajo. Zaupajo
socialistični zvezi, da bo negovala
težko pridobljene vrednote. Menil je,
da naj bo socialistična zveza v prihod-
nje še odločnejša v uresničevanju treh
reform. Predvsem pa je treba vrniti
občino občanom, jc poudaril. Omenil
je primere slabih del kot na primcr
rekonstrukcijo Zadobrovške ceste, ki
se vleče leta, opraviti pa bi jo morali
v mesecu dni. Podoben primer je tudi

aov vodni rezcrvoar na Jančah, ki na
v ajen\ žc 'tno dni ui vuuc, i..
stanie je še s\abše, ker vode n.
rem nii. Dejal jc, da zaradi takih nc-
marncosti nc bi bilo treba ustanavljati
novih strank, kot mislijo nckateri.
Predlaagal je tudi, da se štcvilo prazni-
kov im proslav v občini zmanjša na
osredmje tri, kot so Urh, Janče in
občinski praznik 27. aprila.

Vse siJe je treba usmcriti v razvoj
naše industrije ter poiskati sleherno
možnost, da ji bomo pomagali. Dejal
je, da borci prcdlagajo, da se doseže
moratorij na vsa sredstva, pridobljena
iz naslova za zaklonišča in sc jih
usmeri v gospodarstvo. Ta predlog je
bil v razpravi še podprt in na koncu

s predlogi drugih razprav vključen
v stališča, s katerimi je programska
scja dopolnila predlagani prcdlog pro-
gramskih izhodišč OK SZDL in ga
sprcjela.

Programska izhodišča smo objavili
v 12. št. Naše skupnosti.

Stališča k programskim izhodiš-
čem za delo občinskc konference
SZDL I.j. Moste-Poljc

1. Socialistična zveza bo pri svojcm
dclu, pa tudi delu drugih, vztrajala na
javnosli dcla in s tem krcpila odgovor-
nost posamcznih nosilcev funkcij in
tudi organov.

2. Občinska konferenca SZDL

Ljubljana Mostc-Polje, kot ustanovi-
tclj in izdajatclj občinskega glasila
Naša skupnost, se je znašla pred di-
lcmo, kako ta razmerja uresničevati še
naprej ob dejstvih, da se odobrcna
sredstva za Našo skupnost iz meseca
v mcsec realno manjšajo in da sc poli-
tični prostor spreminja v smeri večje
pluralnosti.

Ohftnska konfcrcnca bo ustanoviia
projekmo skupino, ki bo probiema-
tiko obvcščanja v naši občini obvestila
strokovno, finančno, pa tudi v luči
obstojcčega političnega pluralizma in
s stališči scznanila skupščino občinc in
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družbenopolitične organizacijc, da se
bodo odloČili o konceptu obveSčanja
občanov.

3. Na republiškem nivoju so na
razpolago sredstva kot »razvojni di-
nar« v smeri prestrukturiranja gospo-
darsiva za razvojne načrtc organizacij
združenega dela.

Prcdlagamo, da družbcnopoliučne
organizacije v organizacijah združc-
nega dcla zahtcvajo od poslovnih

struktur izdclavo razvojnih načrtov,
ki bi lahko konkurirali za naredena
sredstva.

4. Skupini delegatov za Skupščino
SR Slovenije bomo predlagali, da
sproži pobudo na republiški skupščini
za spremcmbo zakonodajc na po-
droeju financiranja zaklonišč, in sicer
kot moratorij nad sredstvi, ki jih na-
mcnjamo za zaklonišča.

Ta sredstva bi prcusmerili v razvoj
gospodarstva.

5. Občinska konferenca SZDL
Ljubljana Moste-Polje predlaga ob-
činskemu svetu za ljudsko obrambo in
družbeno samozaščito, naj preuči po-
budo za racionalizacijo sredstev, na-
menjcnih za področje Ijudske
obrambe, za 20%: tako na občinskem
kot tudi na mestnem nivoju. Hkrati
pa naj opredeli, kaj je tisto, kar mo-
ramo sistemsko spremeniti, da bi do-
segli večjo racionalizacijo, kaj pa
lahko storimo že danes na podlagi ob-
stojcčc zakonodaje.


